
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1, 62-035 Kórnik

3.2.923 Protokół

Z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 6 listopada 2023 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło 

w nim 7 członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Barbara Fluder

2. Aleksandra Grzelak

3. Irena Kaczmarek

4. Stanisław Kasprzyk

5. Antoni Odzimek

6. Tadeusz Warkocki

7. Anna Wojtaszek

Nieobecni: Marek Kaczmarek i Krystyna Antkowiak

W posiedzeniu uczestniczyli także burmistrz Przemysław Pacholski, kierownik 

Wydziału Komunikacji Społecznej i Inicjatyw Lokalnych Robert Jankowski oraz 

Joanna Grzegorowska - koordynator ds. RS

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 2 

października br.; głosowanie.

3. Sprawozdanie z dyżurów senioralnych (A. Wojtaszek).

4. Sprawy bieżące:

- podsumowanie „ II Kórnickich Senioraliów”;

- Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej;

- podziękowanie za udział 20. 10. 2023 r. w uroczystościach ku czci 

rozstrzelanych Kórniczan;

- propozycja wyjazdu do Środy Wielkopolskiej 4.12.2023r.
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5. Wolne głosy.

6. Zakończenie posiedzenia.

1. Zastępująca przewodniczącego Irena Kaczmarek dokonała otwarcia posiedzenia i 

sprawdzenia obecności. Stwierdziła, że obecnych jest siedmioro członków Rady 

Seniorów, więc można rozpocząć obrady i podejmować uchwały.

2. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on zatwierdzony jednogłośnie.

Na wstępie głos zabrał burmistrz Przemysław Pacholski, który wręczył Aleksandrze 

Grzelak dyplom od Samorządu Województwa Wielkopolskiego za udział w konkursie 

Viva Wielkopolski Senior - edycja 2023, Wielkopolska otwarta na osoby starsze. 

Wyróżnienie zostało przyznane za aktywną działalność na rzecz osób starszych w 

województwie wielkopolskim. Burmistrz podziękował za pracę Rady Seniorów i 

inicjatywy mające na celu poprawę życia mieszkańców, dodał, że został 

uwzględniony wniosek B. Fluder i na ulicy Nowina w Robakowie oznakowano 

przejście dla pieszych.

3. Podczas dyżuru sprawowanego przez A. Wojtaszek zgłosili się mieszkańcy 

Kórnika z prośbą o zainstalowanie garbów spowalniających kierowców na ulicy 20 

października, gdyż samochody jeżdżą tam bardzo szybko.

Burmistrz ustosunkował się do problemu i poprosił o napisanie pisma w tej sprawie, 

dodał też, że po niezbędnych pracach wykonanych przez AQANET ulica zostanie 

przebudowana.

A. Odzimek uzupełnił, że garby nie rozwiążą problemu, lepszym rozwiązaniem byłby 

monitoring.

Burmistrz wyjaśnił, że najlepszym rozwiązaniem byłby fotoradar, ale żeby zostało 

zainstalowane takie urządzenie, trzeba spełnić mnóstwo warunków technicznych, 

dlatego też tego typu urządzenia instaluje się jedynie przy głównych ulicach miast.

Korzystając z obecności burmistrza T. Warkocki wspomniał o znaku drogowym przy 

wjeździe z ulicy Szkolnej w Cmentarną w Robakowie.
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S. Kasprzyk zapytał o obsługę policyjnych radarów, uzyskał odpowiedź, że obsługuje 

je drogówka z Poznania. Wszyscy mieszkańcy mogą zgłaszać zagrożenia i 

niebezpieczne miejsca na Krajową Mapę Zagrożeń.

A. Wojtaszek zapytała o utrzymanie czystości na terenie parkingu przy ulicy Staszica. 

Burmistrz obiecał, że teren pasa drogowego zostanie uprzątnięty.

4. Pełnomocnik ds. Rady Seniorów Joanna Grzegorowska poinformowała zebranych 

o zmianach jakie zostały naniesione do Statutu Rady Seniorów.

Wiceprzewodnicząca podziękowała za udział w składaniu kwiatów pod tablicą 

upamiętniającą rozstrzelanych 20 października.

R. Jankowski dokonał podsumowania II Kórnickich Senioraliów, przypomniał ich 

program, czyli rozpoczęcie Mszą św. i część artystyczną na terenie obiektu OAZA, 

symboliczne przekazanie klucza Seniorom i występy artystyczne. W wydarzeniu 

uczestniczyło około 300 osób. Łączny koszt Senioraliów to około 40 tys. złotych. 

Dodał też, że brane są pod uwagę różne rozwiązania, ale impreza odbywać się 

będzie na terenie OAZY i prawdopodobnie w stałym terminie, czyli w pierwszą 

sobotę października. Ważne jest uaktywnienie seniorów, szczególnie z tych 

miejscowości, w których nie działają stowarzyszenia zrzeszające seniorów. 

Zaproponował wspólne organizowanie wyjazdów dla kilku organizacji, chodzi o to, 

żeby trafić do osób mało aktywnych.

T. Warkocki podkreślił, że w Senioraliach uczestniczyli też goście z ościennych gmin, 

którzy chwalili organizację imprezy.

A. Odzimek podziękował za świetną organizację, Kórnickie Senioralia zainspirowały 

Rady Seniorów ze Śremu i Środy do organizacji podobnych imprez na terenie swoich 

gmin.

T. Warkocki zaproponował włączenie też innych organizacji działających na terenie 

gminy do organizacji Senioraliów.

R. Jankowski poinformował, że trzeba już myśleć nad programem artystycznym 

przyszłorocznych Senioraliów.

J. Grzegorowska poinformowała zebranych o propozycji wyjazdu do Środy 

Wielkopolskiej na zaproszenie tamtejszej Rady Seniorów, w dniu 4 grudnia, w 
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programie przewidziano odwiedzenie dworku muzeum w Koszutach i kolegiaty w 

Środzie Wlkp.

5. Prowadząca zebranie I. Kaczmarek przypomniała o składaniu kwiatów w dniu 11 

listopada.

6. Wiceprzewodnicząca podziękowała obecnym za udział i zakończyła posiedzenie.

Kolejne spotkanie Rady Seniorów odbędzie się 4 grudnia o godzinie 10:00 w Sali 

posiedzeń ratusza w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder
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